

Registration
SOR/93-367 24 June, 1993

Enregistrement
DORS/93-367 24 juin 1993

CRIMINAL CODE

CODE CRIMINEL

**Large Capacity Cartridge Magazine
Amnesty Period Order**

**Décret d'amnistie visant les chargeurs
grande capacité**

P.C. 1993-1447 24 June, 1993

C.P. 1993-1447 24 juin 1993

His Excellency the Governor General in Council, on the recommendation of the Minister of Justice, pursuant to subsection 91.1(1)* of the Criminal Code, is pleased hereby to make the annexed Order specifying a period of time as an amnesty period with respect to certain prohibited weapons and providing for the destruction thereof.

Sur recommandation du ministre de la Justice et en vertu du paragraphe 91.1(1)* du Code criminel, il plaît à Son Excellence le Gouverneur général en conseil de prendre le Décret fixant un délai d'amnistie à l'égard de certaines armes prohibées et prévoyant la destruction de ces armes, ci-après.

ORDER SPECIFYING A PERIOD OF TIME AS AN
AMNESTY PERIOD WITH RESPECT TO CERTAIN
PROHIBITED WEAPONS AND PROVIDING FOR THE
DESTRUCTION THEREOF

DÉCRET FIXANT UN DÉLAI D'AMNISTIE À
L'ÉGARD DE CERTAINES ARMES PROHIBÉES ET
PRÉVOYANT LA DESTRUCTION DE CES ARMES

Short Title

Titre abrégé

1. This Order may be cited as the *Large-Capacity Cartridge Magazine Amnesty Period Order*.

1. *Décret d'amnistie visant les chargeurs grande capacité.*

Amnesty Period

Délai d'amnistie

2. The period beginning on July 1, 1993 and ending on October 1, 1993 is hereby specified as an amnesty period with respect to any prohibited weapon that is described in paragraph (f) of the definition of that expression in subsection 84(1) of the *Criminal Code* and that is delivered to a peace officer, local registrar of firearms or firearms officer for destruction.

2. La période débutant le 1^{er} juillet 1993 et se terminant le 1^{er} octobre 1993 est le délai d'amnistie à l'égard des armes prohibées visées à l'alinéa f) de la définition de ce terme au paragraphe 84(1) du *Code criminel* qui doivent être remises à un agent de la paix, à un registraire local d'armes à feu ou à un préposé aux armes à feu pour destruction.

N.B. The Regulatory Impact Analysis Statement for these Regulations appears at page 3139 following SOR/93-366.

N.B. Le résumé de l'étude d'impact de la réglementation de ce règlement se trouve à la page 3139 suite au DORS/93-366.

* S.C. 1991, c. 40, s. 6

* L.C. 1991, ch. 40, art. 6

ORDER SPECIFYING A PERIOD OF TIME AS AN
AMNESTY PERIOD WITH RESPECT TO CERTAIN
PROHIBITED WEAPONS AND PROVIDING FOR THE
DESTRUCTION THEREOF

